
 

Referat af skolebestyrelsesmøde torsdag d. 16. januar 2025 

 

Deltagere:  

Anders Tviis Schlaikjer, Mads Severin Holm, Benedikte Søndergaard Møller, Marisha Høst, Susanne Knigge, 

Morten Tabor, Anette Everberg, Pernille Tønnesen, Casper Moberg Pedersen (elev)  

Ledelse: Anette Slot, Lis Moeslund, Benedikte Warlev og Jakob Lykke  

Afbud: Lars Bennedsen og Alba True Feilberg (elev) 

 

1. Til godkendelse  

a. Godkendelse af referat - godkendt 

b. Godkendelse af dagsorden – godkendt 

 

2. Til drøftelse Status på regnskab 2024 og budget 2025 v. Anette Slot  

Anette gennemgik i hovedtræk det foreløbige regnskab for 2024 samt prognosen for 2025. 

I forhold til regnskabet 2024 forventes et samlet overskud på ca. 750 tus. kr. Et resultat, som ledelsen 

finder meget tilfredsstillende, idet målsætningen om en økonomi i balance igen i år er lykkes. 

Derudover overføres der det maksimale beløb videre til 2025, som kan være medvirkende til fortsat at 

sikre et stabilt økonomisk grundlag ift. bl.a. demografiudviklingen på skoleområdet.  

 

I forhold til den første prognose for 2025 forventes et overskud på ca. 300 tus. kr. – inkl. det overførte 

overskud fra 2024. 

Men som det også blev nævnt på mødet, kan den være forbundet med en vis usikkerhed grundet 

personalemæssige forhold m.m. 

 

 

3. Principper – gennemgang og revidering (bilag)  

• Principperne er revideret – der er ændret en del i ordlyden, så der står skal i stedet for forventes 

• Der er bl.a. ændret i principperne om skolerejse (ingen flyrejser), vikardækning (kommunal 

tilkaldevikar findes ikke længere), badning efter idræt (alle bader efter idræt) 

• Gennemgang af princippet om skolerejse – forklaring omkring hvordan bl.a. opsparing foregår, 

forældrenes rolle i forbindelse med opsparing, programlægning 

• Der er ved gennemgangen ændret i princippet ”bevægelse i undervisningen og idræt” 

• Princippet for teknologiforståelse er under udarbejdelse 

• Ønske om at principperne kigges igennem en gang om året 

• Principperne er godkendt 

• Principperne bliver lagt ud på hjemmesiden 

• Principperne tages med til medarbejderne 

 

4. Folkeskoleaftalen  

Der sendes slides ud i forbindelse med referatet. 

Der træder forskellige tiltag og ændringer i kræft i 2025/2026 og derefter løbende over de næste fire år.  

• Beslutning om karakterer på 6. og 7. årgang  

Input:  

o Karaktererne fjerner fokus fra feedbacken 



o Behøver ikke at være enten feedback eller karakterer  

o Pt. ikke hørt om andre skoler i Gentofte, der vil indføre det 

• Timefordelingsplan – generelt skal børnene færre timer i skole 

o Engelsk og billedkunst falder fra i 1.klasse – ønsker fra lærernes side at fastholde det 

o Fastholde trivselstimen i indskolingen og mellemtrinnet  

o Fagcafé ryger ud i udskolingen 

o Bruge timer fra timebanken på læsemodul, projekttimer  

o Ekstra valgfag i 8-9.klasse  

o Holde fast i kristendom på 8.klasse – ikke et krav pga. præst, men for at fastholde kontinuiteten 

i faget, så fastholde at have kristendom i 8.klasse  

o Fælles faglige forløb i udskolingen falder fra – der har været ekstra timer til at lave ekstra 

eftermiddage med naturfag  

• Juniormesterlære 

o Børnene, der er trætte af at gå i skole 

o Kan følge undervisning tre dage om ugen og gå i praktik to dage om ugen 

o Kommunen ønsker, at der er en skole, der varetager denne opgave 

o Eleverne skrives ud af skolen og overflyttes til den skole, der kan varetage opgaven. Det skal 

være en folkeskole, der varetager opgaven 

o  Tjørnegård byder ikke ind på det 

• Faglokaler:  

o Der er afsat penge nationalt 

o Kommunalbestyrelsen skal forholde sig til det d. 5/2 

o Tjørnegård har budt ind med nyt fysik/kemilokale  

• Obligatorisk praktik og valgfag 

o Skal i praktik i en uge i udskolingen – dette sker allerede på Tjørnegård 

• Lokalt valgfag i 7-8. klasse eller 8-9.klasse  

o Tjørnegård ønsker, at det lokale valgfag placeres i 8-9.klasse (efter 8.klassernes praksisvalgfag) 

 

5. Dagsorden til kontaktforældremøde d. 5. februar  

• Orientere dem om folkeskoleaftalen og elevtallet – må ikke blive for langt  

• Vidensdeling kontaktforældrene imellem 

o 3.årgang deler et praksiseksempel  

o Fortælle om gode emner, som kontaktforældrene har taget op  

o Tale om tematikker på forældremøderne – hvilke tematikker er taget op og hvad har indholdet 

været? Dele erfaringer fra forældremøderne – hvad kan være godt at tage op 

o Dette punkt skal være Afdelingsopdelt  

• Skolen 2030 – tage det på et efterfølgende møde  

 

6. Punkter til orientering  

• Status på økonomi  

o Se pkt. 2 

• Formanden  

o Ikke været formandsmøde siden sidst 

• Skoleledelsen  

o Opstart af madordning: På de første fire dage har der været 380 bestillinger. Børnene afhenter på 

kontoret, hvilket fungerer godt. Det er skolesekretærerne, der udleverer maden.  

o Alle medarbejdere skal på førstehjælpskursus i februar/marts  

• Medarbejderrepræsentanterne  

o Ingen inputs  

• Elevrepræsentanterne  

o Virker til at der er glæde for madordningen 

o Ostebanerne bliver brugt flittigt  

• De øvrige medlemmer  

o Glæde for GFO’en  


